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Tid: onsdagen den 03/10–18, klockan 17:00 – 19:00 

Plats:  Centrumleden 1, 746 32 Bålsta 

  

Ärendebeskrivning Sammanträde för Ungdomsrådet. 

§ 1 Mötets öppnande 

Ordförande Hampus Hoffmann Blomberg förklarade mötet öppnat kl. 17:17. 

 

§ 2 Presentationsrunda och deltagarlista 

Närvaro införd. 

 

§ 3 Godkännande av dagordningen 

Mötet beslutade 

att1 godkänna dagordningen. 

 

§ 4 Val av mötesordförande 

Liselotte Grahn Elg yrkade  

att1 välja Hampus Hoffmann Blomberg som ordförande att leda mötet. 

Mötet beslutade 

att1 välja Hampus Hoffmann Blomberg som ordförande att leda mötet. 

 

§ 5 Val av en sekreterare att föra mötets protokoll 

Liselotte Grahn Elg yrkade  

att1 välja Rasmus Kraftelid som sekreterare att föra mötets protokoll. 

Mötet beslutade 

att1 välja Rasmus Kraftelid som sekreterare att föra mötets protokoll. 

 

§ 6 Val av en justerare tillika rösträknare 

Liselotte Grahn Elg yrkade 
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att1 välja Elin Larsson som justerare tillika rösträknare. 

Mötet beslutade 

att1 välja Elin Larsson som justerare tillika rösträknare. 

 

 

§ 7 Förra mötesprotokollets godkännande 

Mötet beslutade 

att1 att lägga protokollet till handlingarna. 

 

§ 8 Vad har hänt sedan sist 

a) Valet i kommunen 

- Liselotte redovisade för mandatfördelningen mellan partierna i Håbo 

kommun. Fördelningen är följande S-11, M-10, SD-8, C-3, BÅP-3, L-2, V-

2, KD-1, MP-1. 

- Nuvarande mandatfördelning ger inget parti eller block av partier en 

majoritet av mandaten, de vill säga 21 mandat utav 41 mandat. 

- Konstituerande kommunfullmäktige sker måndagen den 15/10–18 kl.: 

19.00. 

b) Ungdomsrådets verksamhetsträffar 

- Samtal om fritidsaktiviteter 

- Elin har genomfört en enkät med anledning av motionen som remitterats 

till rådet för uttalande. 

- Elin fick i uppdrag att ta fram en logga för rådet som redovisas på mötet. 

 

§ 9 Demokratidagen den 16 oktober 

- 117 anmälda. 

- Anette föredrog programmet för demokratidagen, samt frågade 

ungdomsrådet om hur de vill presentera sig och ungdomsrådets 

verksamhet. 
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§ 10 Inkommen motion 

- Elin presenterar en enkät framtagen av Ungdomsrådet enligt beslut på 

förra Ungdomsrådsmötet och genomförd bland Fridegårdsgymnasiets 

elever, i vilket det framkom en önskan om en samlingsplats för elever 

utöver skoltid med möjlighet till skolhjälp och avkoppling. 

- Rasmus anmärker att den behandlade motionen avser utökning av 

öppettider för café Jan Fridegård. 

- Lotta frågar mötet om de anser frågan behandlad. 

- Mötet anser och motiverar att motionen har goda och korrekta 

intentioner och anser förvisso att utökade öppettider för ett utrymme 

anpassat för gymnasister är önskvärt. Mötet anser däremot inte att 

motionens utgångspunkt om utökade öppettider för ett café är vad man 

efterfrågar.  

 

Liselotte Grahn Elg yrkade 

att1  Ungdomsrådet ställer sig negativa till motionen och yttrar avslag till 

denne. Detta med anledning av att rådet anser att motionens utgångspunkt är fel. 

Med hänvisning till motiveringen. 

att2 Ungdomsrådet uppmuntrar förslag som däremot har för avsikt att 

utöka möjligheterna till studiehjälp på tiden efter att gymnasieskolan håller stängt. 

Mötet yrkade 

att1  Ungdomsrådet ställer sig negativa till motionen och yttrar avslag till 

denne. Detta med anledning av att rådet anser att motionens utgångspunkt är fel. 

Med hänvisning till motiveringen. 

att2 Ungdomsrådet uppmuntrar förslag som däremot har för avsikt att 

utöka möjligheterna till studiehjälp på tiden efter att gymnasieskolan håller stängt. 
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§ 11 Ungdomsrådets reglemente 

- Anette presenterar reglemente- Arbetsordning för ungdomsrådet 

- Anette väcker frågan om hur man ska väcka engagemang för 

ungdomsrådet. Samt vad mötet anser om arvodesreglerna. 

Anette Pettersson Faye yrkade  

att1 godkänna Reglemente-Arbetsordning för ungdomsrådet med de nya 

ändringarna. 

Mötet beslutade 

att1 godkänna Reglemente-Arbetsordning för ungdomsrådet med de nya 

ändringarna. 

 

§ 12 Höstens möten 

- Mötet avser att tisdagen 4/12–18 kl.17.00 blir nästkommande preliminära 

möte. 

 

§ 13 Övriga frågor 

a) Tröjor 

- Anette informerar att rådet kommer att få tröjor. 

b) Skolbesök 

- Elin frågar om det finns intresse i att utföra besök på skolorna, specifikt 

som gäster på elevråden. 

 

§ 14 Mötets avslutande 

Mötet avslutas Kl.19.03. 
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(Notering*) 

*Bashir Atai avvek kl.17.20 efter att paragraf 6 avhandlats. 

*Josefin Wistedt Schönning avvek mellan kl.18.03 och 18.11 under paragraf 10.  

(Notering**) 

**Vid votering innehar inte politiker eller tjänstemän rösträtt. Endast närvarande förtroendevalda rådsmedlemmar har 

rösträtt. 
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Vid protokollet: 

 
 
 
 
______________________________ 
Rasmus Kraftelid 
Sekreterare  
 
Justeras 
 
 
______________________________ ____________________________ 
Hampus Ordförande Elin Larsson 

Ordförande Justerare 
 


